重庆医科大学实验教学管理中心开放实验室使用申请表
（学生用表）

申请日期：      年     月      日
	申请者
姓名
	　
	年级
	　
	专业
	　

	
	
	联系电话
	　
	E-mail
	　

	参与
使用者
名单
	1.         （       年级         专业）；2.         （       年级         专业）；
3.         （       年级         专业）；4.         （       年级         专业）；

5.         （       年级         专业）；6.         （       年级         专业）；

	
	

	
	

	实验名称
	　

	实验
内容
	　

	需使用的

实验室
	

	需实验室提供的器材、设备名称
	　

	使用时间
	           年      月      日 （上午□  下午□  晚上□）

	指导教师意见
	　             指导教师签名：               联系电话：              

	实验室
意见
	　实验室负责人签名：                  年     月    日

	实验教学管理中心
意见
	　             中心负责人签名：                    年     月    日


开放实验室申请使用须知
请申请者认真阅读本中心有关规章制度和以下规定：
1.本表主要供按“项目开放”类实验者使用，“场地开放”类实验室开放活动需按照相应实验室要求进行。
2.中心受理并接受申请后，将按申请者要求及中心设备、耗材实际情况，提供实验所需的实验条件（特殊材料除外）其使用方法与实验技术指导。
3.申请获得批准后，使用者须遵守学校制定的实验室有关规章制度，使用后须保持仪器与场地整洁，清除动物血迹、粪便及其它实验废弃物(液)；严格遵循废弃物(液)处理原则，不得造成实验室及环境污染；使用完毕须将水、电及门窗关好，保证实验室安全。
4.使用者应提前熟悉仪器的原理、使用程序和注意事项等，并严格遵守各种仪器的操作规范的和程序，爱护仪器、设备；若因实验中不当操作引起仪器、设备损坏，须按规定履行维修及赔偿责任，并立即告知中心管理人员。
5.未经中心管理者同意，不得任意移动实验室仪器设备，更不得将实验室的仪器设备带出室外。申请者如需要移入相关仪器、设备，须经实验室及实验中心同意，如果未作特殊说明者，一律视为公用。
6.自行携带准备置放于实验室或冰箱的特殊试剂及耗材等，应注明拥有者及时间，使用结束后，须清除或带走其个人之实验物品；未经同意，不擅自取用他人试剂及物品。
7. 使用者每次进入实验室，均需在开放实验室运行记录本上登记；如对开放室实验有任何意见或建议，可填写在开放实验室建议本上。
8.若严重违反上述规定，本中心有权单方面终止违规人员实验室使用权。

如果同意遵守以上规定，请在下面填写“同意遵守以上规定”，并签名。
                                      。申请人（签名）：

                                   
         年

月

日
Application Form for Laboratory Opening

Lab Teaching & Management Center, CQMU
Application Date：□□/□□/□□(YY/MM/DD)
	Applicant
	　
	Batch
	　
	Major
	　

	
	
	Phone Num.
	　
	E-mail
	　

	Group

Member
	1.Name                               Batch & Major                        
2.Name                               Batch & Major                        
3.Name                               Batch & Major                        
4.Name                               Batch & Major                         

	
	

	
	

	Experiment Title
	　

	Experiment  Contents
	　

	Lab Name
	

	Equipment, Instrument

&Materials
	　

	Date of Opening
	        □□/□□/□□(YY/MM/DD)（Morning □  Afternoon □  Evening □）

	Agreement by academic Adviser
	　             Adviser Signature：               Phone Num：              

	Agreement by

Laboratory
	　Lab Manager Signature：                □□/□□/□□(YY/MM/DD)

	Agreement

By Lab Teaching Center
	　             Director Signature：                     □□/□□/□□(YY/MM/DD)


Administrative Regulations on Lab Opening
1. This application form applies to project-oriented lab opening.
2. The Lab Teaching & Management Center will provide necessary materials and equipment after the application is guaranteed.
3. The equipment, instrument and physical place of the laboratory should be kept clean, laboratory waste deposited in the designated container to prevent the lab and environment pollution. Tap water and power supply should be turned off, and doors and windows closed to ensure the lab safety.
4. Laboratory equipment and instrument should be manipulated according to the operation manuals and protocols. Any damage to the laboratory equipment and instrument due to improper operation must be compensated for.
5. None of the laboratory equipment and instrument could be moved out of the original lab room or to another place without the agreement of the Lab Teaching & Management Center. Vice versa, none of the outside instrument could be moved into the lab room without agreement from the Center.
6. All the materials and reagents should be labeled with the owner’s name. Using of other students’ experimental materials and reagents without permission is forbidden.
7. All students should sign on the log book of the opening laboratory before entering and leaving the laboratory. Suggestions for improvement, if any, could be recorded on the book of suggestion.
8. Any violation of the regulations, Lab Teaching & Management Center is entitled to terminate the right of the relevant students to use the laboratory.
If you agree with the regulations above, please write “Agree” in the blank and sign your name.
                     。            Applicant Signature：

                                   
         □□/□□/□□(YY/MM/DD)
